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58 Financiele situatie Het Punt De portefeuillehouder zegt toe dat hij de kwartaalrapportages die de Raad van Toezicht de komende 5 

jaren moet aanleveren aan het college, met enige regelmaat aan de raad zal doen toekomen zodat de 

raad op de hoogte blijft van de ontwikkelingen. Stand van zaken april 2016: De RVC heeft op 20 april 

een eerste ambtelijk overleg gepland over de jaarrekening en kwartaalcijfers. Stand van zaken mei 

2016: Op 1 juni vind er een overleg plaats met de Raad van Toezicht over de jaarrekening 2015 en 

financiële situatie 2016. Stand van zaken september 2016: De jaarrekening 2015 van het Punt is in de 

tweede helft september ontvangen en wordt in oktober 2016 aan het college aangeleverd en zal de 

raad ter informatie worden aangeboden. Stand van zaken november 2016: De raad zal voor eind 

november de stukken ontvangen. Stand van zaken december 2016: De stukken zijn aangeboden aan 

de raad. Stand van zaken januari 2017: Er is een start gemaakt met het door de raad gewenste 

onderzoek over de financiele uitgangspunten die destijds geformuleerd zijn en hoe die zich verhouden 

tot de realiteit. Het onderzoek wordt voor de kadernota afgerond. Stand van zaken juli 2017: De raad 

wordt door middel van een raadsbrief geïnformeerd over de voortgang van de gezonde exploitatie van 

Het Punt. Het Punt heeft op dit moment nog niet alle informatie aangeleverd bij ICS, om de 

eindrapportage te kunnen opstellen. Stand van zaken september 2017: De reactietijd op de 

conceptrapportage van ICS loopt op 15 september af. Aansluitend wordt de conceptrapportage 

aangeboden aan de raad. Stand van zaken december 2017: Op 19 december a.s. biedt het college 

een raadsvoorstel aan inzake de meest actuele ontwikkelingen. Stand van zaken januari 2018: Recent 

is de jaarrekening 2016 aangeboden aan en besproken door de raad. Een concept-overzicht 

jaarrekening 2017 is tevens aangeboden aan de raad. Met een korte toelichting daarop gegeven door 

de RvT van Het Punt.

december 2017

G.J. 

Binnenmars

1-12-2015 H. Zwerink

66 Financiele situatie Het Punt De portefeuillehouder zegt toe dat het onderzoek van 2017 start bij de aannames die gedaan zijn toen 

de Raad van Toezicht de verantwoordelijkheid kreeg; deze aannames worden dus ook meegenomen 

in het onderzoek. Stand van zaken januari/juli/september/december 2017: Zie de stand van zaken bij 

toezegging nr. 58 Stand van zaken januari 2018: Het onderzoek is op 24 januari behandeld in het 

raadsdebat. In de raadsvergadering maart vindt besluitvorming plaats.

december 2017

G.J. 

Binnenmars

15-12-2015 H. Zwerink

95 Vervolg Kadernota 2017 De portefeuillehouder zegt toe dat hij in de loop van 2017 zaken als “waar staan we nu”, “wat willen we 

nu” en “hoe gaan we verder” tegen het licht gaat houden, zodat goede en realistische afwegingen 

m.b.t. openbaar groen gemaakt kunnen worden. Stand van zaken maart 2017:

Zoals vermeld in de brief van het college van oktober jl. aan de gemeenteraad over ‘invulling 

toezeggingen openbaar groen’ wordt voorafgaand aan de uitwerking van deze toezegging de 

burgerpeiling van ‘Waar staat je gemeente’ uitgevoerd. Stand van zaken juli 2017: De peiling 'Waar 

staat je gemeente' is uitgevoerd in mei j.l.  Momenteel worden de resultaten uitgewerkt. Die worden 

binnenkort bekend gemaakt. Op basis daarvan wordt deze toezegging verder uitgewerkt. Stand van 

zaken per september 2017: deze toezegging wordt meegenomen bij de beeldvormende 

raadsbijeenkomst over onderhoud en beheer van de openbare ruimte, die binnenkort wordt 

georganiseerd. Stand van zaken december 2017: In overleg met het presidium is bepaald, dat de 

beelvormende raadsbijeenkomst volgend voorjaar zal plaatsvinden. Daarbij wordt ook deze toezegging 

meegenomen.

juli 2018

B. Engberts 12-7-2016 B. de Vries
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106 Rapportage MKB-

vriendelijkste gemeente van 

Nederland 2015/2016

De portefeuillehouder zegt toe dat het college zo spoedig mogelijk gaat bekijken wat de beste 

onderzoeksmanier is om de juiste gegevens te krijgen en de raad hierover schriftelijk te informeren. 

Stand van zaken november 2016: Het is opgepakt, uiterlijk januari 2017 volgt hierover terugkoppeling 

aan de raad. Stand van zaken januari 2017: De uitkomst van het onderzoek is ter kennisname aan de 

raad gestuurd, de inhoudelijke afdoening van de toezegging volgt bij het afdoen van de motie 

Werkbudget Economie (1e kwartaal). Stand van zaken april 2017: De beantwoording van de motie 

Werkbudget Economie zal in april worden aangeboden aan het college en de raad. Stand van zaken 

mei 2017: Er vindt nog een extra ronde voor afstemming plaats. Aanbieding van de beantwoording 

van de motie vindt plaats voor de behandeling van de Kadernota 2018. Stand van zaken juli 2017: In 

de raadsbrief 'Beantwoording van de motie werkbudget economie' wordt  ingegaan op de 

ondernemerspeiling. In de tweede helft van dit jaar wordt de ondernemerspeiling uitgevoerd. Op basis 

hiervan wordt bekeken of dit een geschikte onderzoeksmanier is. Stand van zaken december 2017: 

De raad wordt vóór de verkiezingen nader geïnformeerd. Stand van zaken januari 2018: De 

ondernemerspeiling van waarstaatjegemeente.nl is tot 1 februari in te vullen. Op basis van de 

uitkomsten hiervan wordt bekeken wat de beste onderzoeksmanier is.    

   

februari 2018

M. van 

Abbema

20-9-2016 M. Schipper

131 Raadsbrief toetreden 

Dimpact Vereniging

Portefeuillehouder Visser zegt toe de raad 1 keer per jaar bij te praten over de implementatie van 

Dimpact. Stand van zaken januari 2017: Is jaarlijks terugkerend en zal worden opgepakt. Stand van 

zaken december 2017: De raad wordt per raadsbrief geinformeerd over de stand van zaken ten 

aanzien van de implementatie van Dimpact. Stand van zaken januari 2018: Een raadsbrief is in 

voorbereiding en wordt in februari, een jaar na toetreding tot Dimpact, aangeboden aan de raad.

februari 2018

A.E.H. van 

der Kolk

21-12-2016 F. Herik

147 Herziening jongerenwerk 

Twenterand

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe eens per kwartaal of half jaar te monitoren en de organisaties 

en de jongeren (op locatie) hierbij te betrekken. Stand van zaken juli 2017: De gesprekken m.b.t. de 

herziening zijn gestart. Uitvoering volgt de komende maanden. Stand van zaken november 2017: De 

gesprekken m.b.t. de herziening zijn in volle gang, zowel op managementniveau als op 

uitvoeringsniveau worden de gesprekken gevoerd. Gezamenlijk wordt de visie gevormd. Uitvoering 

volgt de komende maanden. Stand van zaken december 2017: Een rapportage over de stand van 

zaken is bijna gereed voor toezending aan de raad. Stand van zaken januari 2018: De stand van 

zaken notitie is aangeboden aan de raad. De verdere uitvoering is opgepakt door de betrokken 

organisaties. De raad wordt via de reguliere P&C Cyclus en/of stand van zaken notitie Sociaal Domein 

op de hoogte gehouden van de uitvoering.

december 2017

G.J. 

Binnenmars

4-4-2017 C. Valk

166 Kadernota 2018 Portefeuillehouder Van der Kolk zegt toe de raad te informeren over de resultaten van het experi-ment 

waarbij afspraken gemaakt kunnen worden met medewerkers van afdeling Burgerzaken aan de randen 

van de werkdag. Stand van zaken september 2017: Er zijn een aantal maatregelen genomen om de 

wachttijden te beperken: er wordt geëxperimenteerd met afspraakmogelijkheden op de randen van de 

dag. Er zijn op de donderdagavond taken verschoven naar het SIB waardoor extra capaciteit 

beschikbaar is voor burgerzaken. Deze maatregelen hebben al tot resultaat gehad dat de wachttijden 

zijn verminderd. Om de wachttijden verder terug te dringen wordt een analyse gemaakt op basis van 

beschikbare data over de verspreiding van de klanten over de week en over het jaar, wachttijden, 

afhandeltijden. Naar aanleiding van deze analyse zullen maatregelen worden genomen om de 

wachttijden verder te beperken. Stand van zaken december 2017: Zoals al aangegeven bij de stand 

van zaken september zijn er een aantal maatregelen genomen om de wachttijden te beperken. Deze 

maatregelen hebben erin geresulteerd dat de wachttijden zijn verminderd. In de komende periode 

wordt op basis van ervaringscijfers weer een piek in de werkzaamheden verwacht. In deze extra 

drukke periode wordt blijvend gemonitord om te zien of de genomen maatregelen ook afdoende zijn in 

piekperiodes. In januari 2018 wordt de raad geïnformeerd over de resultaten.

januari 2018

A.E.H. van 

der Kolk

11-7-2017 C. Rietema
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83 Wijziging concept algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand op 

basis van inspraakreacties 

(gerelateerd aan toezegging 

174 hieronder)

De portefeuillehouder zegt toe dat zij meer handen en voeten gaan geven aan innovatie. Er zal een 

stuk aan gewijd worden, in welke vorm is nog niet bekend. Stand van zaken september 2016: 

Innovatie is onderdeel van de nieuwe subsidie-systematiek. Dit wordt in de praktijk verder uitgewerkt. 

De evaluatie hiervan vindt in 2017 plaats. Stand van zaken mei 2017: Er is een subsidieregeling 

innovatie in ontwikkeling. Stand van zaken november 2017:   De subsidieregeling is in concept gereed 

en wordt onder de aandacht gebracht bij de diverse betrokkenen. Voor 1 januari a.s. wordt de raad 

geïnformeerd over de stand van zaken. Stand van zaken december 2017: Er heeft een inloop avond 

plaatsgevonden. Naar aanleiding van deze avond wordt de regeling verder uitgewerkt. De regeling 

wordt in februari aangeboden aan de raad. 

februari 2018

M. van 

Abbema

5-7-2016 G. van der Woude

174 Algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand 2017 

(gerelateerd aan toezegging 

83 hierboven)

Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe te bekijken hoe de motie innovatiefonds sociaal domein en de 

Algemene Subsidieverordening vervlochten kunnen worden met elkaar, waarbij gekeken wordt naar de 

innovatiegelden die beschikbaar zijn gekomen voor het sociale domein en tevens voor het budget dat 

daarvoor in deze verordening was vrijgemaakt, en komt hier bij de raad op terug. Tevens zegt 

portefeuillehouder Van Abbema toe de subsidieplafonds voorlopig op 100% te laten. Stand van zaken 

november 2017: zie de stand van zaken bij toezegging 83. Stand van zaken december 2017: zie de 

stand van zaken bij toezegging 83.  

februari 2018

M. van 

Abbema

18-7-2017 G. van der Woude

175 Algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand 2017

Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe de raad in de loop van 2018 te betrekken bij het afschaffen 

van BCF. oktober 2018

M. van 

Abbema

18-7-2017 G. van der Woude

184 Bedrijventerrein 

Almeloseweg Oost

Portefeuillehouder Scholten zegt toe dat zowel het noordelijk als het zuidelijk deel van de woon-

werklocaties Almeloseweg-Oost ingericht wordt volgens het beeldkwaliteitsplan en gaat kijken welke 

kosten m.b.t. handhaving verhaald kunnen worden op de betreffende eigenaren. Stand van zaken 

december 2017: Nu het gewijzigde bestemmingsplan Almelosweg Oost op 24 november jl. 

onherroepelijk is geworden, wordt een afspraak met betrokkenen gemaakt. 

februari 2018

J.H. 

Scholten

26-9-2017 H. Zwerink

188 Fietssnelweg F35 Portefeuillehouder Engberts zegt toe dat er z.s.m. een onderzoek plaatsvindt naar het geluid en dat het 

college indien nodig met een voorstel terugkomt bij de raad. Stand van zaken december 2017: Het 

geluidsonderzoek is afgerond en het overleg met de buurt is opgestart. Stand van januari 2018: 

De buurt maakt een inventarisatie onder de aanwonenden of zij een geluidsscherm al dan niet 

wenselijk vinden. De resultaten daarvan komen naar de gemeente.     

1e kwartaal 2018

B. Engberts 17-10-2017 B. de Vries

189 Programmabegroting 2018 Portefeuillehouder Van der Kolk zegt toe dat de resultaten van het onderzoek over de positie van het 

cluster I & A aan de raad worden voorgelegd ter bespreking, rekening houdend met ieders 

verantwoordelijke rol daarbij. Stand van zaken januari 2018: De oorspronkelijke planning is niet 

gehaald. Gestreefd wordt nu om in februari een voorgenomen besluit te nemen.  

februari 2018

A.E.H. van 

der Kolk

7-11-2017 D. Lammertink

191 Programmabegroting 2018 Portefeuillehouder Scholten zegt toe de raad te betrekken bij de beoordeling van de harde en zachte 

plancapaciteit en uiterlijk in het voorjaar van 2018 met een voorstel hierover naar de raad te komen. 

Stand van zaken januari 2018: Het afwegingskader voor woningbouw wordt d.d. 6 februari 2018 

behandeld in de raad. Met dit afwegingskader worden alle plannen getoetst. 

voorjaar 2018

J.H. 

Scholten

7-11-2017 J. Venebrugge

195 Programmabegroting 2018 Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe m.b.t. schuldhulpverlening ambtelijk te informeren bij de 

gemeente Hardenberg. Stand van zaken december 2017: Er wordt geinformeerd bij de gemeente 

Hardenberg en voor 1 februari 2018 wordt een voorstel aangeboden aan de raad, hoe hier mee om te 

gaan. Stand van zaken januari 2018: Er is geinformeerd bij de gemeente Hardenberg en in de 

eerstvolgende stand van zaken nota sociaal domein volgt een toelichting.

februari 2018

G.J. 

Binnenmars

7-11-2017 D. Bartelink

198 Programmabegroting 2018 Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe bij de uitbreiding van Garstelanden ook de revitalisering mee 

te nemen in de gesprekken met de ondernemers en de raad hierover begin 2018 te informeren. Stand 

van zaken december 2017: Het onderwerp revitalisering is geagendeerd in het overleg met Algemeen 

Zakelijk Belang Weserhaar (AZB). De contacten met geïnteresseerde partijen voor uitbreiding zijn 

gelegd. 

2018

M. van 

Abbema

7-11-2017 H. Mengers
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200 Programmabegroting 2018 Portefeuillehouder Van der Kolk zegt toe personele knelpunten voor wat betreft handhaving en zo 

mogelijk -meer algemeen- de bredere personele knelpunten inzichtelijk te maken voor de raad en 

tevens meer inzicht te geven in de natuurlijke uitstroom. Stand van zaken december 2017: De 

informatie over de personele knelpunten voor wat betreft handhaving wordt opgenomen in het 

Uitvoeringsprogramma VTH 2018. De overige, bredere personele, knelpunten worden meegenomen in 

de Programmabegroting 2019.

september 2018

A.E.H. van 

der Kolk

7-11-2017 P. Geerdink / A. van 

Baars 

203 Opstarten exploitatie 

Duurzaam Bedrijventerrein 

Oosterweilanden

Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe de suggestie om te bekijken hoe er het beste geïnformeerd 

kan worden over de plannen voor duurzame ontwikkelingen op dit bedrijventerrein en hoe daar het 

beste bekendheid aan gegeven kan worden, graag in overweging te nemen. Hoe dat wordt aangepakt, 

wordt aan  de raad teruggekoppeld. Stand van zaken januari 2018: De voorbereidingen t.a.v. de 

communicatie rondom duurzaamheid (pilot duurzame bedrijventerreinen Provincie Overijssel) is 

gestart. 

juli 2018

M. van 

Abbema

7-12-2017 H. Holweg

207 Actieplan laaggeletterdheid 

gemeente Twenterand 2018-

2021

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe dat hij de effecten van het eerste aanvalsplan zal vertalen naar 

een soort van monitor voor het tweede aanvalsplan. Dit wordt een onderdeel van de gehele monitor. 

Stand van zaken januari 2018: Het wordt besproken in de eerste stuurgroep laaggeletterdheid van 30 

januari 2018. 

4e kwartaal 2018

G.J. 

Binnenmars

13-12-2017 K. Postma

211 Anticiperen op de 

omgevingswet 1.0

Portefeuillehouder Scholten zegt toe de raad schriftelijk inzage te geven in de hoogte en opbouw van 

de Reserve PMJP en zal daarbij ook laten weten welke bedragen aan deze reserve zijn onttrokken in 

het afgelopen jaar. Stand van zaken januari 2018: in maart volgt een schriftelijke inzage.  
maart 2018

J.H. 

Scholten

13-12-2017 G. Rozendaal
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